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Abstract (en)
Yarn, preferably sewing- and embroidery yarn, comprises: a yarn; and a lubricant, which improves the processing properties of the yarn, and is
located predominantly on the surface of the yarn, where the yarn is softened by varying the amount, the type of the lubricant to be applied and/or by
varying an application process, so that the yarn exhibits a lubricant abrasion of less than 8 mg of abrasion per 5000 m of the yarn, preferably less
than 2 mg of abrasion per 5000 m of the yarn. An independent claim is also included for a confected part comprising at least one yarn, preferably
sewing- and embroidery yarn.

Abstract (de)
Es wird ein Garn, insbesondere Näh- oder Stickgarn, mit einer auf dem Garn vorgesehenen, die Verarbeitungseigenschaften des Garns
verbessernden Avivage, die überwiegend auf der Oberfläche des Garnes angeordnet ist, beschrieben, bei dem durch Variation der Menge und/oder
Art der aufzutragenden Avivage und/oder durch Variation des Applikationsverfahrens das Garn derart aviviert ist, daß das Garn einen Avivageabrieb
von weniger als 8 mg Abrieb pro 5.000 m Garn, vorzugsweise von weniger als 4 mg Abrieb pro 5.000 m Garn und insbesondere von weniger als 2
mg Abrieb pro 5.000 m Garn, aufweist.
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